



中鼎生物多樣性與零毀林政策承諾

CTCI Biodiversity and Zero Deforestation Policy Commitments

中鼎推行節能及淨零排放以減緩氣候變遷造成的全球暖化，也深知自然生態保護的重要性，針對生物多樣性訂定 2030 年目標營運據點達到無淨損失及符合零毀林標準；2050 年目標營運據點達到淨正向影響及價值鏈達到無淨損失與符合零毀林標準，我們承諾：

CTCI implements energy-saving and Net Zero to mitigate global warming caused by climate change, also know the importance of natural ecological protection. CTCI has set targets for biodiversity conservation. By 2030, our operational sites aim to achieve No Net Loss (NNL) and adhere to Zero Deforestation standards. By 2050, our operational sites strive to achieve Net Positive Impact (NPI), while our value chain aims for No Net Loss and compliance with Zero Deforestation standards. We commit to:

1. 所提供的產品或服務需符合零毀林目標，營運據點與價值鏈活動應避開國家或國際規範之生物多樣性熱區。
 2. 既有的營運據點鄰近範圍如有觸及生物多樣性熱區，承諾提出迴避、減輕、恢復及補償的策略，以降低對該區域的影響。
 3. 定期監測營運據點周圍的生態環境及評估影響。
 4. 實施生物多樣性風險鑑別，包括自有據點與鄰近地區、上游及下游活動。
 5. 支持生物多樣性保育活動或倡議。
 6. 與上、下游價值鏈以及利害關係人與合作伙伴議合，合作達成上述的承諾。
1. Provide products or services that comply with Zero Deforestation standards and operating sites and value chain activities should avoid biodiversity hotspots regulated by national or international regulations.
 2. For existing operational sites that encompass biodiversity hotspots, we commit to implementing strategies of avoidance, mitigation, restoration, and compensation to reduce the impact on those areas.
 3. Regularly monitor the ecological environment surrounding operational sites and assess their impact.
 4. Implementing biodiversity risk identification, including own operations, adjacent areas to own operations, upstream activities, and downstream activities.
 5. Support biodiversity conservation activities or initiatives.
 6. Engage with upstream and downstream value chains, as well as stakeholders and partners to achieve the aforementioned commitments.